


T E L E F O N S I H O R A R I S
Ajuntament de Quart

Telf. 972 46 91 71 
Fax. 972 46 87 80

www.auart.cat 
aiuntament&auart. cat 
www. auartio ve. com

Dilluns a divendres: 
de 8 a 14:30 h.

I dimecres de 18 a 21 h.

Jutjat de Pau
Dijous de 9 a 14 h.

Serveis socials
Dimarts i Dijous 
de 9.30 a 14h

Local Social
Tel. 972 46 82 42

Sala de lectura i ordinadors
Dilluns a divendres de 17 a 20 h. 

Dissabtes i diumenges de 9 a 14 h.

Perruqueria jubilats
Dimarts i Dijous de 15 a 19h. 

Divendres de 9 a 13h i de 15 a 19 
Dissabtes de 9 a 13h.

Bar
Dilluns a Divendres de 9 a 12h i de 16 a 19h. 

Dissabtes i Diumenges de 9 a 12h.

Club de Ball Esportiu "El doli"
Cels Garcia, tel. 653 86 35 13

Centre BTT
Dissabtes, diumenges i festius de 8 a 15h.

Uoguer de Bic/c/etes: .
1 Setmana 70 €
Tot el dia 14€ t M T
1/2  dia 11 € . ìr t T T —

^  A i r  '  •  '  *
2 hores 3 €
S'ha de dipositar una fiança de 30 € que es 
retornará al tornar la bicicleta.

Escoles 
CEIP Santa Margarida

Tel. 972 46 93 81 
Llar Infants Quart "La Baldufa"

Tel. 652 93 66 06 
972 46 81 17

Correus:
De dilluns a divendres de 11:30 a 13:30h. 

Dissabtes de 8:30 a lOh.

Parróquies:
Quart 972 20 04 62
Castellar, St. Mateu i Montnegre 972 46 90 83 
Palol d'Onyar i La Creueta 972 21 18 63

Farmácia

Centre d'emergències 

Renfe

972 46 90 03 

112

972 20 70 93

Dispensari Municipal Tel. 972 46 87 15 Bombers 085 -  972 23 33 80

Dilluns Dimarts Dimecres Dijous Divendres
Matí

9 a 14h 9 a 14 h 9 a 14h 9 a 12:30 9 a 14h
Medicina general Pediatria Medicina general

Infermeria Inf. Ped. Infermeria
Tarda

15 a 20h 15.15 a 19.20 15 a 20h 16.30 a 20
Medicina
General.

Pediatria Medicina general

Inferm. Inf. Ped. infermeria

Mossos d'Esquadra 088 -  972 18 16 00

Línea d'atenció a les dones en situació
de violencia 900 900 120

Gesmedia (Quart sense fils) 972 47 11 19

900 77 00 77

Pavello Poliesportiu 972 46 87 11

Receptes (entrega i recollida): 
de dilluns a dijous de 8 a 20h, Divendres de 8.30 a 14h.

Per a urgències fora d'horari:
Centre d'atenció primària de Cassà de la Selva 

C/ Bassegoda, 11 17244 Cassà de la Selva 
Tel. 972 46 38 83 // 972 46 38 82

Per emergències vitals trucar al 061.

Prodaisa (Aigua i Hum) 972 20 20 78

XALOC (Recaptació) 972 20 64 41

Missa a l'església Santa Margarida

Dissabtes 20 h
Diumenge 22 h

Llibres que es poden adquirir a l'Ajuntament de Quart:

Quart: Natura, historia i artesanía.

El carrilet de St. Feliu de Guíxols a Girona.

La cerámica de Quart en la memoria viva: Els obradors. 

Revista de les Gavarres i de l'Ardenya.

Paisatge i historia de St. Mateu de Montnegre.

Les Gavarres a l'edat mitjana.

Guia de les vies verdes.

Agenda llatinoamericana.

Crédits

Ajuntament de Quart

Amb el suport de:

Diputació de Girona

http://www.auart.cat
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> La recollida de trastos vells es fa el tercer 
divendres de cada mes. Per que la brigada 
tingui constancia d'on recollir-los, cal trucar al 
Ajuntament i donar les dades de manera 
anticipada.
En cas de no poder esperar al tercer divendres 
de cada mes, l'Ajuntament disposa un conveni 
per poder anar a deixar-los a la deixalleria de 
Girona

MAS XIRGU
C/JOAN TORRÓ I CABRATOSA, 7 

Tel. 972 24 44 00 
DILL-DV 10-13 I 18-20 H.

DS 10-13 I 16-20 H.

> El municipi de Quart disposa de dipòsits de 
recollida d'olis domèstics. Els trobareu a:

> C/ Modeguer (davant testane).
> C/Tren (al cantó de l'estació).
> C/ Pi (davant l'escola).
> Pujada de Palol d'Onyar.

> A partir de l'I de gener passat l'Ajuntament de 
Quart va delegar tota la tributació a la xarxa 
local de tributs de la diputado de Girona 
(XALOC). Per qualsevol gestió referent al 
pagament, duplicats, bonificacions,... Us 
haureu d'adreçar a les oficines d'atenció al 
públic de XALOC:

Conseil Comarcal del Gironès
C/ Riera de Mus, 1A
17003 Girona (Sector Girona-2)
Tel. 972 20 64 41

> La deixalleria mòbil farà parada pròximament el dia: 
> El dia 3 de novembre al locai social de 

Quart ( zona d'aparcament).

> En cas de detectar una deficiència en l'enllumenat 
públic podeu co l'laborar en la millora dels serveis 
trucant a l'empresa PRODAISA que es la 
concessionària de l'explotació del servei.

Tel. 972 20 20 78

> DESPATX PARROQUIAL A LA RECTORIA DE 
LLAMBILLES 

Els divendres, de 7 a 9 del vespre. També hores 
convingudes, trucant a la Rectoría.

Tel. 972 46 90 83

Si es molt urgent i no trobeu el mossèn, proveu el 
Tel. 972 81 92 84

SUMARI

Ajuntament de Quart
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Els résultats de les eleccions municipals celebrades el passât dia 27 de malg van ser els següents: PSC 753 vots, AxQ 
Esquerra Republicana 391 vots i CiU 381 . Com que cap de les candidatures van obtenir la majoria absoluta, els pactes i 
acords postelectorals han donat com a résultat que I ' Equip de Govern el formin la coalicició CiU i AxQ, essent elegit Alcalde el 
Sr. Lluís Lloret i Costa. Aixô ha suposat un canvi després de vint-i quatre anys de govern municipal a mans del PSC.
El nou Equip de Govern ha présentât les seves propostes i projectes de cara ais propers quatre anys amb ¡Musió, vocació de 
servei a les persones, i amb l'objectiu de millorar el municipi de Quart i augmentar la qualitat de vida dels seus habitants.

La distribució de regidories i responsabilitats que es va aprovar és la següent :

> Lluis Lloret i Costa: Alcalde i responsable 
d'Urbanisme i Serveis Socials.

> Joaquim Cufí I Solé: 1er tinent d'Alcalde 
i responsable d'Hisenda i Medi ambient.

> Xavier Córdoba i Vives: 2on Tinent d'Alcalde 
i responsable d'Educació i Cultura.

> Maria Dolors Martínez Domínguez: 3era 
Tinent d'Alcalde i responsable de Sanitat,
Societat de la informado i Esports.

> Carme Juny i Torrent: Regidora responsable 
de Joventut, Cooperado i Obres i Serveis.

> Joan Serra Recasens: Regidoría de Festes
i Gent Gran.

¿ XC U R SIÓ  H OM EUATSe A LA 66MT SRAM: 
SORTIDA A CBRV6RA

La ciutat de Cervera a la comarca de la Segarra va ser la destinado escollida per fer l'excursiô d'enguany en homenatge a la 
gent gran del municipi de Quart. Vàrem sortir del municipi quan faltava un quart d'hora per les 8 del matí en direcció a Gurb, 
on vàrem esmorzar. Ens van oferir un esmorzar molt complert i català, com es el pa amb tomàquet i embotit, acompanyat de 
cafés. A dos quarts d'onze del matí tornàvem a agafar el Bus, llestos per fer una visita i per caminar un pareil d'hores per 
Cervera.
A les 12 del matí ja estàvem al Passeig Balmes davant del Teatre de la Passio, el Hoc de trabada amb els dos guies per fer la 
visita d'un pareli d'hores. Vàrem poder veure l'intéressant edifici de la Universität que es va començar a construir per ordre de 
Felip V en el S.XVIII i es finalitzà en el S.XIX, sent la primera Universität catalana. Posteriorment vàrem visitar l'església de 
Santa Maria, les obres de la quai s'iniciaren en el S. XII i finalitzaren en el S.XV. La seva peculiaritat és que encara es toquen 
les campanes manualment.

Una vegada finalitzada la visita vàrem anar a 
dinar a l'Hotel Restaurant Clos, on ens 
esperava un menú molt complert, amb l'opcló 
de repetir per a qui volgués. Havent dinat es 
va repartir un petit detall de la visita per 
persona (una bosseta de galetes tipiques de 
Cervera).

Després es va poder ballar una estona per 
acabar de pair, i vàrem tornar cap a Quart. 
Prèvia parada a Gurb per prendre un refrigeri, 
arribant cap a les 20.30h.

Va ser una excursió molt agradable, i esperem 
poder repetir-la l'any que ve amb una altra 
sortida.

Al llarg de tot el dia es varen anar fent fotografíes diverses, dels llocs que visitàrem i dels participants de l'excursió. Si en voleu 
disposar d'una còpia us podeu dirigir l'Ajuntament per recollir-les.



LA PISCINA MUNICIPAL

El passât día 30 de juny va entrar en funcionament la 
Piscina Municipal de Quart, que ha comptât amb nombrosos 
usuaris durant tôt l'estiu.
La temporada va finalitzar el dia 9 de setembre amb una 
festa oberta a tothom.

La posada en funcionament va patir un petit retard de la 
data prevista perqué calia ajustar tots els mécanismes 
i instal- lacions a fi i efecte de garantir-ne el bon 
funcionament, la seguretat i la salubritat, corn aixi ha 
succeït. També calia acabar d'adequar tôt l'entorn.
El balanç de la primera temporada estiuenca és molt 
positiu Ja que diàriament l'han utilitzat nombrosos veins 
(sempre i quan el bon temps ho hagi permès). També hi 
ha anat els nens i nenes del casalet infantil que ha 
organitzat l'Ajuntament De Quart i els del casai esportiu 
de la Unió Esportiva Quart i el casalet d'habitatges Barceló.

Els petits desajustaments que hagin pogut sorgir en els 
mécanismes de funcionament s'han anat superant al llarg 
de la temporada, i des de l'Ajuntament seguirem 
treballant per adequar-lo tôt. Aixi mateix volem que en la 
propera temporada de l'estiu 2008 s'organitzi per tal de 
dinamitzar el seu ús i optimitzar el seu rendiment.

Cal mencionar el bon treball del personal que ha portât 
el bar i deis socorristes de la Creu Roja, que han ajudat 
A que tôt funciones correctament.

CINEMA A L FRESCA

El dijous dia 19 de juliol es va procedir al visionat de 
la peMicula Cims Para lle ls, basada en les vivencies 
personals tant dels expedicionaris com del familiars i amics 
que seguien I'expedicio.

VINE A T V 3 /

El pròxim 22 de novembre el nostre poblé tindrà 
presencia en directe al programa de TV3 de l'Albert 
Om E l Club.
Si vols assistir-h,i truca al Ajuntament de Quart. Hi 
pot anar gent de totes les edats en representado del 
municipi, les places són limitades i seran concedides 
per rigorós ordre de registre a la llista. La sortida 
sera des del local social de Quart a les 13h.
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PIRA D 'AR6EMTOMA

LA BALDUFA

Pràximament hi haurà a la llar d'infants 
Municipal "La Baldufa" una sala de lactants 
per a nens de 4 a 12 mesos.

Es podrá reservar plaça a partir del 15 
d'octubre trucant a l'ajuntament de Quart, 
només hi haurà 8 places que es concediran 
per rigorós ordre d'inscripció. Ôbviament 
tindrà preferència la gent del municipi.

També es creará una nova plaça 
d'educador/a a la Llar d'infants. Per tant 
totes les persones del poble interessades en 
treballar-hi poden presentar el seu 
currículum fins el 31 d'octubre de 2007.

Les entrevistes es realitzaran entre els dies 5 
i 9 de novembre de 2007.

LA PARROQUIA DE S A U T A  MARSARiDA  
DE QU A R T

NOU CURS DE CATAQUESI PARROQUIAL

Carta O berta a is Pares

Benvolguts pares:
A la parroquia de Santa Margarida de Quart hem començat també 

un nou curs. Entre les activitats habituais a la nostra comunitat hi ha la de 
la Catequesi. L'etapa catequética deis infants comença ais 7 anys d'edat 
(2on de Primària). Quan han complert ja els vuit anys poden rebre la 
Primera Comunió (3er. De Primària).

Els preadolescents es preparen per la Professió de fe a partir del 6é 
de Primària i el 1er d'ESO, i els adolescents i joves es preparen pel 
Sagrament de la Confirmado durant el 2on i 3er d'ESO.

Si esteu interessats amb que el vostre fili/a seguelxi la catequesi 
parroquial truqueu-me, si us plau al telèfon de la rectoria: 972 46 90 83. Si 
no em trobeu a casa, deixeu el vostre missatge al contestador, amb el 
vostre número de telèfon, i jo us trucaré tan aviat com pugul.

Si el vostre fili/a ja va a catequesi a una altra parroquia o centre 
catòlic sapigueu que pot celebrar igualment la Primera Comunió a la 
parroquia de Quart. Però fora convenient que ja ara em comuniquéssiu que 
està rebent catequesi.

En tot allò que us pugl servir, ben vostre:

Mn. Pere

57 FESTA DEL

Els passats 4, 5 i 6 d'agost va tenir Hoc la Fira del Càntir d'Argentona, arribant a la seva 57a edició.

L'Ajuntament de Quart va 
participar-hi com cada any a 
un estant dedicat a dlfondre i 
promocionar les peces de 
terrissa més caractéristiques 
del nostre municipi. Al mateix 
temps, la parada ha servit per 
donar a conèixer el municipi i 
la celebració de la ja 
tradlclonal Fira Mercat de la 
Terrissa Catalana i el Concurs 
de Ceràmica de Quart que 
celebrarem el desembre.

Un fet destacable de la Fira del Càntir d'Argentona d'enguany ha estât que el càntir commemoratiu ha estât realitzada per la 
terrisseria Can Marco de Quart. Es tracta d'una obra noucentista, el motlle original del quai es una peça de l'any 1916 
realitzada per l'escultor Juli Marti.
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F e s t e s  m a j o r s  p eu  m un ic ip i  pe  q u a r t

L'Ajuntament hem contribuii i coNaborat per tal que tots els pobles poguessin gaudir d'una festa en condicions.

A Quart, va començar positivament amb 175 participants a la XXIV Marxa Popular el diumenge 8 de juliol, acabant el 
diumenge dia 15 amb un concert per part de I'orquestra Musicalia, ball i exhibició de ball per part del Doll.
El dia 20 de juliol va ser Santa Margarida patrona de Quart, per celebrar-ho la Coral Santa Margarida de Quart i Llambilles, 
van organitzar un concert al santuari dels Àngels, també hi van aportar la seva actuació, la soprano Alba Vilar i el bariton 
Xavier Mendoza tots dos quartencs (per a més informació en aquest numéro els entrevistem).

El fet més significatiu d'aquest any ha estât el canvi d'emplaçament de la festa; en comptes de l'aparcament de vehicles del 
local social a la pista esportiva. Aquesta idea va sortir finalment de les votacions de la reunió que van tenir l'Ajuntament de 
Quart i la Comissió de festes.

L'Ajuntament sempre disposât a 
millorar, va rebre mostres d'agraïment 
pel nou emplaçament. Esperem tornar 
a repetir l'any que ve, on les dates 
s'avindran a la patrona.

A La Creueta per falta de temps 
enguany no s'ha pogut organitzar res, 
de cares a l'any que ve, esperem que 
això no es repeteixi i mirar que tots 
els nuclis gaudeixin d'una festa major.

Per part de l'Ajuntament volem 
felicitar a les diferents comissions 
de festes aixi corn grups de veïns 
del municipi de Quart per contribuir 
desinteressadament a tirar endavant 
les festes majors que s'han 
célébrât.

Les fotografíes corresponen al dinar 
que van organitzar per la festa major 
de Sant Mateu del Montnegre i al 
sopar del carrer Raval de Quart, que 
engrescats per la notable participado 
de l'any passât varen arribar fins ais 
110 veïns.

Recordem que en cas de voler 
celebrar algún acte coMectiu 
l'Ajuntament disposa del servei de 
préstec de taules i cadires a disposició 
deis veïns sempre que s'avisi amb 
antelació i no hi hagi cap acte previst.
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Tot just ha acabada la Festa Major del 2007 ja 
estem preparant la Festa Major de l'any 2008. 
Us volem agrair la vostra participació i coNaboració, 
sense la qual no haguésslm pogut gaudlr de la Festa 
i de l'ambient de poble.

Enguany hem estrenat nova Junta, amb experiencia 
i esperit renovat, pero amb el mateix objectiu de 
sempre: fer una festa de tots i per a tots. 
Qualsevol suggeriment, aportacio o incorporacio 
sera molt ben rebuda.

És per aquest motiu que des de la comissló hem 
obert un blog per poder saber que penseu i oplneu 
de les actlvitats que es van realitzant, i és una 
manera senzilla de posar-vos en contacte amb 
nosaltres:

http://festesdequart.blogspot.com/

Salutacions,

La Comissió de festes.
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LLAR Pfc J U B I L A I S

GENT DE QUART

Tothom té alguna especialitat en la qual destaca. En la seva teina, en l'esport, o potser en una faceta artistica. Tothom té una 
habilitat per ter molt bé allò més inesperat. Aquest és el cas d'aquesta gent de Quart que ens va ter passar una bona vetllada 
amb el Concert de Festa Major, una iniciativa de la Llar de Jubilats de Quart, que va tenir Hoc el 20 de Juliol, festivitat de Santa 
Margarida, patrona del nostre municipi. Tradicionalistes com ens correspon per la nostra edat, no vam voler que passés el dia 
de Santa Margarida sense que hi hagués un acte lúdic en honor seu, i ens semblé que el Hoc més adient era l'església del 
Santuari dels Àngels, al bell cim de les Gavarres. Per la seva relativa proximitat, perqué s'hi podia encabir més gent que a 
l'església de Quart, i perqué vam trobar tota mena de facilitats per part de Mn. Josep Ma Garcia, que n'és el rector, al qui 
agraim la seva col'laborado i atencions.

El concert comengà amb l'actuació de la coral Santa Margarida que està format per jubilades -que són majoria- i alguns 
jubilats de Quart i del municipi veí de Llambilles. Aqüestes persones tenen una afició al cant i un interés per a la mùsica en 
general que en bona part els ha inculcai la seva incansable directora Rosa Ma Domingo. Aquesta és una altra persona que cal 
destacar i algún dia se li haurà d'agrair la seva dedicado en aquest tema.

Actuà a continuació la soprano Alba Vilar, que va néixer a Quart el 1986 i on encara hi viu, quan no es troba en alguna part 
d'Europa ampliant els seus coneixements de cant. Tot el curs 2006-07 l'ha passat a Berlin, enyorant això sí, la seva poblado 
natal, els Pirineus que pot veure molt bé des de casa seva, i els seus familiars i altres persones amigues que tenia tan lluny.

La seva actuació va alternar-la amb el bariton professional Xavier Mendoza, també veí de Quart i més concretament de 
Montnegre, encara que fa poc ha "emigrai" al Baix Empordà, on actualment viu amb la seva recent formada familia. Les 
interpretacions, d'ambdós, algunes individualment o cantant a duet, foren unes peces d'òpera, de zarzuela i acabaren amb 
unes cangons populars catalanes, demostrant en cada pega el domini de la seva especialitat musical.

No farem cap comentari tècnic sobre la magnifica actuació de la Coral ni de les magistrals interpretacions de l'Alba Vilar i d'en 
Xavier Mendoza, perqué la música no és pas el nostre fort, però sí que volem deixar constancia que les prop de 250 persones 
que van assistir-hi van quedar-ne molt satisfetes, impressionades -  fins i tot alguna va emocionar-se -  cap al final d'aquest 
Gran Concert de Festa Major, que resultò un esplèndid acte de cloenda de la Festa Major d'enguany, perqué va sorprendre i 
satisfer tothom, i l'audiència ho 
va corroborar amb un llarg aplaudiment al 
final.
Tal com deia l'Alcalde Lluis Lloret a la 
salutació del programa del concert, eren 
" ...gent de Quart, que se'n va, aprèn, 
treballa en et d ifíc il món de i'A rt, i  torna 
a i pobie per obsequiar-nos amb e i seu 
ofìci. "

Tot seguit, al mateix restaurant del santuari 
va ser-hi servit el nostre ja tradicional 
berenar-sopar de festa major, que aplegà 
147 comensals, la major part dels quals 
Eren socis i sòcies de la Llar de Jubilats, 
una representació de l'Ajuntament de 
Quart -  com a coorganitzador d'aquesta 
excehlent vetllada musical i de la trabada 
de germanor -, del Bisbat de Girona i del 
santuari, i també alguns familiars dels 
cantants.

Joan Ferrer Santaló
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23 d 'abri i, San tJord i
La Llar de Jubilats celebré la diada de Sant Jordi obsequiant 
a tos els seus socis i sôcies una rosa, com és tradicional a 
Catalunya, i organitzant un concert de cançons populars 
catalanes i havaneres, que van ser interpretades per la Coral 
Santa Margarida de Quart i Llambilles. Aquesta va ser la 
primera actuado de la coral al Local Social de Quart, al quai 
van assistir-hi unes 125 persones que gaudiren molt 
d'aquesta vetllada.

9 de iunv. desfilada amb vestits de paper

Un grup de gent gran del Centre Cívic Onyar, de Girona, van 
fer una Huida desfilada amb vestits de paper, uns vestits i 
trajos que es confeccionen per aquesta finalitat. El dia 9 de 
juny ens els van presentar a la sala gran del Local Social, i 
una nombrosa assisténcia va poder gaudir-ne.

Va ser l'acte més destacat amb el quai es va cloure la Festa Major d'enguany, i en trobareu tota la informació en aquesta 
mateixa revista.

A continuació van actuar-hi unes parelles joves del Club de 
Bail Esportiu de Quart, amb una exhibido que va complaure 
tOthOm.

ViôlUeM 51,5 605505

Cal procurar que el nostre gos estigui educat per comportar-se adequadament ais espais públics i per respondre a les ordres 
verbals. Ja que no a tothom li agraden els gossos.
Hem de teñir cura que els animals no molestin el veinat amb sorolls o males olors, i que no malmetí la propietat privada. A 
més s'ha de teñir cura de no deixar-los sois amb els infants. Encara que semblin animals dócils i que estiguin educats, és 
difícil preveure la seva conducta en abséncia de la persona propietaria.

Que hem de fer?

> Per treure el nostre gos a passejar, li hem d'ensenyar a ser respectuós amb 1'entorn i amb les altres persones.
> A les vies públiques, els animals han d'anar lligats per mitjà d'un collar i una corretja o cadena. Han de portar el 

document acreditatiu del cens i la identificado o qualsevol altre mitjà adaptat al collar de l'animal on hi consti el 
nom de l'animal i les dades del propietari.

> Hem de recollir sempre les seves deposicions amb una bossa de plástic o un paper de diari i llençarles a les 
escombraries. Sobretot cal vigilar que no es facin als parcs infantils.

> Evitar que els gossos facin les seves necessitats fisiològiques a la gespa, ja que es malmet el verd.
> Evitar en tot moment que els animal causin danys o embrutin els espais públics i les façanes dels edificis.
> Està prohibit l'ensinistrament d'animals als espais públics per a les activitats de defensa, guarda i similars.
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Durant l'ultima setmana de juny i al llarg de tot el més de juliol del 2007 va tenir inici el primer campus de futbol de la U.E 
Quart. El campus, dirigit a nens i nenes de 6 a 12 anys i amb possibilitat d'escollir diferents horaris, va tenir un gran reso, 
superant-se les inscripcions marcades en un inici, que eren de 66 nens i nenes a la setmana. La quantitat, qualitat i proximitat 
de les instai "lacions disponibles per dur a terme aquesta activitat (camp de gespa artificial, nova piscina municipal, pavelló 
d'esports, l'escola per dinar, el locai social, entre d'altres), va ser un factor molt important per l'èxit d'aquest primer campus de 
futbol, a l'igual que la Professionalität i bon saber fer de tots els monitors, essent tots diplomats, llicenciats o amb titulació de 
tècnic esportiu.

Tot i ser un campus de futbol, i on l'activitat principal no podia esser una altre que aquest esport, també cal destacar altres 
activitats com les dues sessions de piscina diaria (necessària en aquells dies calorosos), els tornejos de cada setmana, els 
campionats amb altres campus, les classes de ping pong dirigides pel club de tennis taula de Cassà, les gincames, la sortida a
Navata per veure l'entrenament del Villarreal de primera divisió En resum, el primer any de campus va ser molt positiu i es
van poder assolir els objectius que s'havien marcat com: perfeccionar els fonaments tècnics i tàctics del jugador, col-laborar en 
l'educació integral del nen/a i per sobre de tot, gaudir del campus i de totes les seves activitats. Esperem que la segona edició 
pugui funcionar tant be com aquesta i si és possible millorar-ho. Aquest será el nostre objectiuü

Tant mateix, varem tenir l'oportunitat, durant la Festa Major, de poder veure el nostre equip de vétérans enfrontat amb els 
vétérans del FC Barcelona i del Girona FC, amb una gran expectació que es va traduir en una de les més grans assisténcies 
d'espectadors al camp de futbol dels últims anys. Més enllá dels partits per sí mateixos, vull remarcar la importáncia de poder 
recuperar l'equip de vétérans, amb la ¡Musió que aquesta trabada serveixi per que els vétérans de la nostre entitat, tinguin 
una major regularitat en la celebració de partits.

Ja al final de l'estiu, hem récupérât l'activitat habitual, que es tradueix en un formiguer de joves esportistes que inicien una 
nova temporada amb les mateixes ¡Nusions de sempre. Aquest any, serem més que mai, la qual cosa ens ha permés 
confeccionar dos equips més que l'any passai, que ens permetrá vorejar els 200 jugadors de futbol base, en edats compreses 
entre 4 i 18 anys, ais quals hem d'afegir els prop de 25 jugadors de l'equip de Segona Regional, amb la qual cosa ens 
trobarem amb un camp amb una molt major ocupació que l'any passat, cosa que dona encara més sentit a la nécessitât de 
disposar del camp de gespa artificial.

Aquesta massiva afluència de gent que vol aprendre a jugar a futbol en la nostre entitat, ens ha portât a fer una aposta per la 
qualitat, encarregant la direcció esportiva del club a Caries Pujolar, llicenciat en INEF que ha desenvolupat la seva carrera 
esportiva en diversos clubs de Tercera Divisió Nacional, i que ens ha préparât un pía de treball que permetrá que els 
coneixements futbolístics s'adquireixin progressiva ment de manera anàloga a un pia d'estudis. Aquest ambiciós plantejament 
ens ha de permetre obtenir un marge de qualitat que ens permeti destacar dels altres clubs de les nostres contrades, ara que 
la resta de clubs comencen a disposar d'instahacions semblants a les nostres.

M'acomiado recordant que aquest any, l'equip de Segona Regional jugará els seus partits a les 11 del mati dels diumenges, 
esperant que amb la plantilla que s'ha pogut confeccionar, no tant sols s'esvaeixin els patiments de l'any passat, sino que 
puguem gaudir de moites estones de bon futbol.

Josep Ribot 
President UE Quart
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També hem de felicitar al president, Jaume Alberti que va ser 
guardonat amb la medalla d'argent de la Federado Catalana 
de Basquetbol, en la XXVI trabada del Bàsquet Català 
celebrada en el Hotel Catalonia Plaza de Barcelona.

La primera foto pertany al moment de l'entrega per part de la 
Secretaria d'esports de la Generalität de Catalunya Anna 
Pruna, en la segona podem veure el conjunt de guardonats.

c f  c e  t o TARDOR y \2007
SB iOUART

Des de l'Ajuntament, volem felicitar a l'equip Sènior 
Femeni "B" del C.B. Quart, que enguany s'ha 
proclamât sots campiô de la 23a ediciô del Torneig 
de St. Julia de Vilatorta, en la categoria 
Sènior Femeni, célébrât el passats dies 31 
d'agost, 1 i 2 de setembre. Moites Felicitats!

il oe seteM BR e

La diada del 11 de Setembre d'enguany va ser 
la data per la presentado oficial de QUART FM, 
la reformada ràdio del municipi de Quart.

Van ser-hi presents apart de l'equip de govern, 
els encarregats de dur a terme aquesta nova 
etapa: Mateu Ciurana i Úrsula Madueño.
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CORAL SAMT A MARÔARIDA

Cantar, una activitat saludable

Podríem fer-nos ressó d'aquella dita popular : Qui canta e/s seus ma/s espanta, que forma part de la saviesa deis nostres 
avantpassats. És molt cert que cantar fa passar les cabóries, pero molt més si és una activitat que es realitza en grup, perqué 
aleshores es pot compartir un estat d'ánim i encomanar una manera positiva de veure i entendre les nostres vivéncies 
personáis, fins i tot en moments de dificultat. El fet de trobar-nos una estona per cantar, moltes vegades ens fa deixar per un 
moment aquells problemes que portem tots plegats, i que poden ser prou importants, per fer l'esforg de coordinar-nos amb els 
altres companys i realitzar una activitat cultural i festiva.

Sense tenir-ne massa consciéncia, la disciplina que requereix la coordinado i el saber compartir per fer una tasca en grup, fa 
que ens anem exigint cada vegada més i que intentem acoblar els nostres esforgos personáis per fer de tots una sola veu que 
soni a l'uníson, perqué resulti agradable a 1'oída de les persones que están al nostre entorn. Unes vegades, aquesta veu es fa 
pregaría, en les celebracions litúrgiques, altres vegades simplement és un cant de joia o festa, tan d'una manera com d'una 
altra ens sentim animats per transmetre a través d'ella la nostra alegría.

Tan de bo puguem seguir per molts anys aquesta tasca, que contribueix a unir-nos com a persones, a ampliar els nostres 
coneixements i a sentir-nos útils en l'entorn on vivim.

Cora! Santa Marga rida

HABITAT665  BARCBLÓ

Aquest any a Habitatges Barceló s'ha organitzat un Casal 

d'estiu, donant continuitat al Casal Socioeducatiu que es 

realitza en el barri dels mesos d'octubre a juny.

L'activitat ha estat durant el mes de juliol, i ha permés que 

els nens del barri hagin gaudit de diversitat d'activitats de 

Heure com poden ser tallers, sortides a Taire lliure, activitats 

esportives, jocs, gimcanes, i sortides a la nova Piscina 

Municipal de Quart. Un total de 17 infants i adolescents han 

participai en les activitats d'estiu, així com també algunes 

persones del barri han coNaborat a l'hora de dur a terme 

algunes activitats de forma voluntária conjuntament amb 

l'Associació de Vefns i les educadores del casal.
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Hola, sóc el " LLAPIS EIXERIT

Quan em van dir que havia d'anar a fer un casal a un poblé petitó a 
prop de Girona que es deia Quart, em vaig posar molt content, dones 
uns amies me n'havien parlai molt bé.

M'havien explicat que els nens i nenes que anaven al casai els 
agradava mol t fer coses, jocs, esport, plástica, gimeanes, etc., és 
per aixô que em vaig posar "les piles" i vaig proposar-me a no deixar 
que s'avorrissin.
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Crée que ho vaig aconseguir. Hi havien alguns 
canvis respecte ais altres anys ( enguany el casai 
es feia a l'escola en comptes del GRIC, i no 
haviem de fer la pujada a pie sol !!! . Per fi hi havia 
piscina a Quart i s'hi podia anar cada dia, etc...) tot 
piegai va fer que la programado canviés una mica, 
però els gairebé 70 nens i nenes que hi varen 
assistir s'ho passaren d'allò més bé.

Vaig agafar uns monitors/es molt "guais" i els vaig 
dir que en Doraemon, L'Astèrix, en Tintín, les Tres 
Bessones i algún més, vindrien al casal, i que els 
havíem de preparar moites coses perqué s'hi 
sentissin bé, murals, dibuixos, tallers, jocs, ...

Corn que tothom es va portar molt bé, dins la 
primera quinzena de juliol, vàrem anar d'excursió a 
Olot i vàrem visitar el museu deis volcans, amb 
terratrémol indos !!!!

A la segona quinzena varem anar a Girona a una 
trabada de casais, allá vàrem gaudir d'una festa 
d'escuma amb molts nens i nenes, vàrem jugar i fer 
un dinar tots plegats.

Jo em pensava que tot s'acabaria al juliol, pero resulta que 
a l'agost també hi havia nens i nenes que volien jugar amb mi i els 
meus amies així que ho vàrem fer fins el 14 d'agost.
També hi va haver excursió, aquesta vegada a la platja !!!

Ei ! us he de dir que m'agradaria que tots els nens i nenes s'ho hagin 
passai tant bé com jo.
L'any vinent aniré a un altre casal, pero espero que l'Ajuntament i els 
d'E2, si s'escau, us continuïn préparant aquests estius tant "guais".
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Un amie i l'equip educatiu d'E2.
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COLO Mies Ot LA LLAR D'INFANTS LA BALDUFA

TARDOR 2007

Aquest any la llar municipal de Quart 

"La Baldufa" va triar Ginebró de Vilopriu 

els dies 20, 21 i 22 de juny per dur a 

terme les colonies.

Al llarg deis tres dies els petits vàrem 

Poguer fer diverses activitats corn 

podeu veure en les fotos.

També Van gaudir de zones d'esbarjo 

Amb gronxadors, tobogans pistes de 

bàsquet i fútbol:
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També va haver-hi temps per aprendre a fer galetes:

Aquesta sortida ha servit per acabar de conèixer alguns, per veure com han evolucionat d'altres i per acomiadar els més 
grans que tanquen un cicle, per començar un altre a l'escola. Les professores varem gaudir molt compartint grans 
moments amb la canalla, sense oblidar-nos de la tasca educativa que ens períoca com a llar d'infants.
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UNA ULLADA A DES OBRES DEC MUNICIPI

Actualment en el municipi de Quart s'estan duent a terme projectes d'obres que milloraran els equipaments i serveis.

C eip  S a n t a  M a r g a r i d a :

D'acord amb el projecte aprovat 
s'ha finalitzat les obres 
d'ampliació i reforma del CEIP, 
consistent en una nova aula 
de psicomotricitat i ampliado de 
la biblioteca. Ben aviat, en una 
propera fase es construirá un 
gimnàs on es farà servir part de 
l'espai de l'actualment pati i part 
de Tactual pista. Es construira 
una nova pista que quedará 
al mateix nivell que el pati. El 
gimnàs i la nova pista quedaran 
connectais per un cobert.

E l  n o u  d i s p e n s a r i

Segueixen a bon ritme les 
obres del nou dispensari 
municipal de Quart.

E l  m u s e u  d e  l a  t e r r i s s a

Han finalitzat la segona fase 
de construcció del Museu de 
la Terrissa, consistents en la 
construcció del porxo i
l'adequació de l'entorn. 
Properament s'iniciarà la 
tercera i última fase on 
s'ordenarà l'entorn (enllumenat, 
enjardinament, mobiliari). 
També s'ampliarà la sala 
d'exposicions amb un nou local.
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H a b i t a t g e s  de

PROTECCIÓ OFICIAL

Están finalitzant 
Les obres deis 
habitatges de 
protecció oficial de 
Palol d'Onyar i ja 
s'estan comengant a 
fer les del sector 
Celré i pujada 
de l'església.

PONTS SOBRE EL CELRE

Una vegada obert al 
transit el nou pont del 
carrer Mas Abric, está 
previst obrir el de 
l'avinguda de la Bóbila 
i el del carrer escoles
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&NTR6VISTA AL- NOU DIRECTOR 
DE L'EMISSORA MUNICIPAL

Mateu Ciurana és un periodista molt vinculat a la ràdio. Ha dedicat 25 anys de la seva vida professional a aquest mitjà. Primer 
a Ràdiocadena Girona i Ràdio 4 a Barcelona, més tard a la SER i a partir de mitjans dels 90, va passar a fer-se càrrec de la 
direcció d'Ona Girona - Ona Catalana. Actualment està vinculat a l'empresa de comunicació Idealist Grup, des d'on es fa 
càrrec del rellançament de l'emissora municipal de Quart.

EL CELRÈ Com ha arribat a fer-se càrre c de l'emissora del nostre poble?
Mateu Ciurana- De fet ha estât molt senzill. Vaig llegir que la ràdio estava sense 

equip, vaig presentar una proposta i l'Ajuntament me l'ha 
acceptada.

EC Vostè ha estât a diverses emissores professionals, com afronta
aquesta etapa?

MC Doncs amb iNusió i professionalitat. Una ràdio com la nostra
-que des d'ara es diu QUART FM- no pot prétendre competir 
amb les ofertes de les grans emissores. La nostra lluita no és 
aquesta. Nosaltres dedicarem tots els esforços a la comunicació 
de proximitat, amb la pretensiô que la gent del poble s'acostumi 
a sintonitzar-nos amb la mateixa naturalitat que escolta les 
altres emissores. Les noves tecnologies ens permeten fer un bon 
producte i portât una gestió professional d'un mitjà local. Encara 
que la tecnologia sense les persones no serveix per a res. La 
ràdio no la fan les màquines, la fa la gent.

EC Quina programació està posant en Marxa?
MC QUART FM tindrà corn a base una formula musical en la que hi introduirem breus intervencions parlades

destinades a divulgar tot allò que faci referència a Quart, des de la convocatòria per a un partit de futbol a un
comunicai de l’AMPA de l'escola. En aquest sentit, hem començat ja a posar-nos en contacte amb el teixit
social oferint la nostra antena. Tenim vocació de servei i ens hem proposât fer que totes les entitats usin 
l'altaveu que representa tenir una ràdio a la seva disposició. Aquesta formula comptarà amb una programació 
musical agradable, sense massa estridències. No volem emetre musica molt elitista o minoritària, però 
obrirem al màxim el ventali.

EC A banda d'aquesta fòrmula, també hi haurà programes convencionals?
MC Si, ja hem comengat a emetre'n alguns i n'hi haurà més properament, però sense obsessionar-nos per la

quantitat. Hem recuperai 2 programes clàssics. D'una banda, Úrsula Madueño, la veu femenina de l'emissora, 
presenta el programa magazine Kilòmetre Quatre, els dimarts de 9 a 10 del vespre. L'Úrsula és de Quart i té 
una bona experiència professional a emissores de Girona i Barcelona, està molt implicada en aquesta nova 
etapa de la ràdio.

EC I el programa de sardanes?
MC És un clàssici El Món de la Sardana d'en Francese Picard ja ha tornat a l'antena, amb un nou horari que

incorpora també les havaneres i la cangó popular. Es pot escoltar els dissabtes de 13 a 14 h.

EC Podem també sentir a en Mateu Ciurana?
MC Naturalment, em fa molta iNusió posar-me davant del micròfon els dissabtes a les 11 del mati per a fer el

programa Gent de Quart, que espero que ens ajudi a conèixer i fer conèixer gent molt interessant.

EC Tindrà més coNaboradors la ràdio?
MC Els coNaboradors per una emissora com la nostra son un tresor. Ja hem comengat a donar veus. Em faria

una especial ¡Musió que la nostra ràdio fes una mica d’estació-escola. A més cal teñir en compte que no 
solament calen coNaboradors que vulguin fer micròfon. També ens cal gent que s'interessi per la tècnica, la 
informàtica, la documentació.
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EC També emetran publicitat?
MC Si. Pero, ara mateix no teniu un objectiu comercial que no sigui oferir publicitat ais establiments i

professionals del poblé. Segur que la nostra programació atraurà anunciants, pero donarem sempre mes 
facilitats als anunciants de Quart.

EC Dones, moites gràcies i ja ens sentirem al 101,0 FM.
MC Aixô. El que demano a tots els veins és que la tinguin programada a tots els cotxes del poblé i a casa seva i

que, de tant en tant i passin com fent zapping. Segur que moites vegades s'hi quedaran enganxats.

NORM6 S URBANÍSTIQl ieS
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El passai diumenge 12 
d'agost, es va procedir 
a la inaugurado de la 
restaurado del retaule 
de ceràmica del S.XVII 
del Roser de l'església 
Sant Sadurni de Palol

presencia
seixantena
persones.

INAU6 URACI0  DE UA R E S T A U R A L O  
DEE RETAUC.E DEU ROSER

é f  © § 5 s l> TARDOR 2007
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L'acte que comengà amb un repic de campanes, va comptar 

amb la presència del mossèn Ignasi Anzizu el qual va dirigir 

unes paraules sobre el passat i present de la parroquia 

de Palol, es va incidir en l'importància d'aquest element 

artístic vinculat amb l'art popular, ja que fou bastit al 

primer terg del segle XVIII, reuneix religió i historia, la vida 

material i respiritual, els miracles i l'existència quotidiana, 

el món abrandat i febrós de la pietat barroca i les penalitats 

de la vida quotidiana.

Seguidament en Cinto Casanovas va 
procedir a la lectura de l'informe tècnic 
i posteriorment es va procedir a la 
descoberta del dos plafons del retaule: 
el primer per part de Tactual tinent 
d'alcalde Sr. Joaquim Cufí i el segon 
pel Sr. Pere Cabarrocas.

Joaquim Cufí, va explicar l'importància 
que tenia l'Ajuntament er coNaborar 
en la restauració d'aquests elements 
del patrimoni cultural pel seu valor, i 
d'altre banda va agrair a la parroquia 
la tasca social que duu a terme.
Com a cloenda d'aquest acte es va 
procedir al cant del Virolai, el castell 
d'actuació deis gegants de La Creuta i 
es varen poder ballar un pareli de 
sardanes.
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Joves!

Sóc Carme Juny, regidora de joventut, 
la vostra regidora. Els joves sou un 
coNectiu molt ampli, de diferents edats 
i amb interessos molt diferents.

Ningú millor que vosaltres mateixos 
pot saber qué voleu, quines iniciatives 
us agradaría tirar endavant. Es per aixó 
que m'agradaria que em féssiu arribar 
les vostres propostes, les vostres inquietuds, 
per entre tots, mirar de fer-les realitat.

Som conscients de la manca d'un espai adient de trabada per
vosaltres. Aquesta es una realitat que tenim intenció de solventar,
pero que vol una mica més de temps...
Espero que aporteu les vostres idees perqué aquest nostre 
municipi sigui viu, pie de propostes i activitats en les que tots h¡ 
participeu activament.

Per tal que poguem estar en contacte adreceu-vos a
l'Ajuntament i demaneu per en Santi, en horari d'oficina. Eli 
estará informat de les activitats organitzades i també recollirá els 
vostres suggeriments.

Fins molt aviat,

Carme

Quan ja es comencen a adjudicar els locáis deis 
habitatges de protecció oficial al nucli de Palol D'Onyar 
comencen les obres al nucli de Quart.

Els pisos estaran equipáis com mostra el plánol del pis 
mostra amb: rebedor, cuina, rentador, menjador, 
passadís, bany, dormitoris, bany,¡ lavabo. Distribuíts 
entre 75 i 85 m2 aproximadament.

SAL.A pe  LECTURA 
t e t - e c e u t R e

De dilluns a divendres de 17 a 20 hores i 
dissabtes de 10 a 14 hores disposeu d'una sala 
de lectura i ordinadors per accedir-hi a Internet.

Per utilitzar els ordinadors haureu de ser majors 
de 13 anys per no haver d'anar acompanyats 
d'un adult. Caldrá portar el DNI per acreditar que 
sou del municipi, llavors la noia encarregada 
(Susanna), us apuntará i podreu utilitzar 
l'ordinador. En cas d'haver-hi espera, el temps 
máxim de connexió será de mitja hora. La sala 
també disposa d'impressores (blanc i negre i 
color) i escáner.

Per consultar els llibres o revistes que hi ha, el 
millor es anar-hi a donar una ullada i en cas 
de voler agafar en préstec, la Susanna també 
us agafará les dades.
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R e c o u n D A  s e u e c T i v A

Segons les dades recollides per el conseil comarcal del Gironès, enguany el municipi de Quart 
en el seu primer semestre ha recollit un total de 231.299 résidus mitjançant la recollida selectiva.

GENER FEBRER MARÇ ABRIL MAIG JUNY
Total Kg Total Kg Total Kg Total Kg Total Kg Tota! Kg

VIDRE 8.143 7.453 6.992 5.689 M i - 8 8 0 10.103
PAPER 14.347 8.738 12.201 15.986 14.683 13.959
ENVASOS 7.268 7.607 5.828 6.136 7.619 6.236
MOBLES 3.518 4.207 3.565 2.982 3.798 1.037
ORGÀNICA 7.273 6.519 8.111 8.390 8.523 8.508

El paper amb 79.914 Kg es el résidu que més es recida al municipi 
de Quart représentant el 35% del total dels résidus recollits, 
seguidament trobem la matèria orgànica amb un 47.324 Kg 
ocupant el 20%, el vidre ocupa el tercer Hoc amb 44.260 Kg 
(19%), els envasos queden en quart Noe amb una quantitat de 
40.694 Kg (18%) i els mobles en ùltim Hoc ocupen el 8% amb 
19.107 Kg. Aqüestes dades no inclouen encara la recollida d'olis 
domèstics donat el poc temps de la presència d'aquests contenidors 
en el municipi.

Per la seva banda, fruit del conveni entre el 
Conseil Comarcal del Girones i l'Ajuntament de 
Quart, la deixalleria mobil que fa parada a la 
Creueta, Palol d'Onyar i Quart, va recollir un 
total de 93 Kg de residus en el primer 
semestre de l'any.

Els residus que més s'hi varen recollir son, en 
primer Hoc els voluminosos (49%), en segon 
Hoc els sôlids i pastosos (16%), seguits per els 
fluorescents (13%), la resta de residus (olis, 
piles, aérosols,...) tenen una presència molt 
similar (al voltant del 4%).

Corn ja sabeu, els residus tèxtils que es recullen al municipi de Quart, van a càrrec 
de l'empresa Humana que treballa per fer arribar a les persones dels països menys 
desenvolupats la roba que nosaltres ja no utilitzem. En total en aquest primer 
semestre, l'empresa ha recollit 8308 Kg de roba mitjançant els 10 contenidors que 
té pel municipi. *  €
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CADA R65IDU AU 56U UUOC

CONSELLS PER FER BE LA RECOLLIDA SELECTIVA:

> Poseu cada résidu al seu contenidor.
> No deixeu els résidus apilonats al voltant dels contenidors.
> Desmunteu les caixes de cartró i introduïu-los plegats dins el contenidor.
> Els trastos i voluminosos es recullen el 3er divendres de mes. Cal que truqueu a l'Ajuntament per assegurar la 

recollida.
> Els résidus especiáis (pintures, fluorescents, runa de petites obres, trastos vells, electrodomèstics, matalassos, 

etc), s'han de portar a la deixalleria de Girona.
> La poda recollida dels jardins cal que la dipositeu dins els dos contenidors distribuas a l'entrada de la 

depuradora i al carrer Modeguer.
> Els jardiners professionals no han d'utilitzar mai aquests contenidors.
> Utilitzeu els contenidors d'orgànica i d'oli usât, de roba i de pil les.

CoNaboreu a millorar els carrers del poblé utilitzant correctament els contenidors.
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ENTREVISTA A ALBA VILAR, SOPRANO, I XAVIER MENPOZA, BARÍTON

La passio per la müsica, la seva relaciô amb e l nostre m unicipi i  una bona am istat: aquests son e/s très puntals que e/s uneixen 
I que fan que, quan creuen les seves m irades, h i hagl una certa compUcitat. L'Alba Vilar, de 21 anys i  veïna de Quart, i  en 
Xavier Mendoza, un g iron ide  36 i  que té e l record d'haver passa i gran part de la  seva infància a Sant Mateu de Montnegre, es 
dediquen a l cant c/àsslc de manera professional. L Alba fa un any que esté a Berlin Inldant la seva carrera com a soprano; en 
Xavier, ex a/umne de l'escolania de Montserrat i  desprès d'haver estât estudiant set anys a A/emanya, ja  ha cantat en 
escenaris amb tant renom com e l Gran Teatre del Liceu o e l Teatro Real de Madrid. E/s Instruments sempre han estât présents 
a les seves vides, sent bé un v io li, un fagot o un piano. Perà avul, la seva eina de treball és /'instrum ent més antic: la veu.

Alba Vilar: "En Xavier va ser professor meu 
en unes colonies de müsica. Des de llavors que 
hem anat coincidint fins a arribar a ser grans amies".

Xavier Mendoza: "La riquesa d'haver estudiat 
a l'escolania de Montserrat és que aquesta és una 
experièneia diferent a les altres. I quan acabes, 
amb catorze anys, no tens el concepte de ser un
nen que ha anat al cole cada dia".

Quan éreu nens sempre havíeu volgut ser cantants 
professionals de grans?
Xavier: - En el meu cas, com que de petit vaig estudiar a 
l'escolania de Montserrat i allà d'alguna manera tot està força 
professionalitzat, perqué fas concerts, gires i vas a l'estranger, 
quan vaig sortir-ne amb catorze anys ja em vaig plantejar 
continuar cantant. Son quatre anys que creixes d'una altra 
manera perqué no vas al cine, gairebé no mires la televisió i 
tens un horari força estríete.
Alba: - Jo em vaig decidir més endavant, de petita no em veia 
com a soprano. La veritat és que no va ser una decisió fácil 
perqué tothom em questionava contínuament si tindria un bon 
futur en aquest món. Jo, però, en tenia moites ganes, i el meu 
germá, l'Andreu, que també estudia música, i el meu professor 
d'orquestra, en Lluís Caballería, em van ajudar molt perqué ho 
tirés endavant. Així et sens una mica més segur, perqué 
aquest no és un carni tan tipie com ho pot ser un titol 
universitari.
Xavier: - El que passa és que és una camera poc sòlida. Jo, 
ara que tinc parella i un fili, m'és molt més fácil perqué, com a 
minim, tinc la vida privada més estable.

Perqué és évident que no tothom pot guanyar-se la vida en aquest sector. Per tenir èxit com a cantant 
professional, quines aptituds cal tenir?
Xi - Primer nécessites formar-te com a persona, perqué no és el mateix tenir vint anys que quaranta. Amb l'edat també vas 
cantant diferent. Tècnicament és necessària una veu, capacitat corporal, saber música i tenir sensibilitat. I també és molt 
important saber idiomes, especialment l'anglès, l'italià i l'alemany. L'anglès és necessari per les obres deis segles XV, XVI i les 
que s'han fet a partir del XIX; l'italià es va utilitzar en l'etapa clàssica i l'alemany en la romàntica.
A i - Però a vegades no cal que sàpigues bé l'idioma, n'hi ha prou coneixent la fonètica. Llavors, t'estudies la Metra i així pots
pronunciar-ho força bé.

El fet d'haver-vos de dedicar completament al cant us ha obligat a deixar de banda alguna activitat que us 
agradaría poder fer?
A: - Sortir de festa amb els amies... Ho tens limitât perqué pot ser que l'endemà no puguis cantar. A més, sempre t'has d'estar 
examinant perqué amb un títol no vas enlloc. Et posen a prova i t'escolten... I si no els agrades, en trien un altre.
Xl - Jo també ho deia això, però ara trobo més a faltar un horari. Amb aquesta feina sempre tens coses noves al cap, 
projectes... Trobo a faltar una rutina. És com ser un esportista d'elit: no te'n pots anar de vacances sense un orgue perqué 
has de cantar, perqué les cordes són un múscul i s'han de moure. Jo cada dia he de fer cinc hores d'assaig com a mínim.
I a més d'assajar diáriament, quins requisits cal seguir per mantenir-se en forma?
A i - No fumar, beure molta aigua, fer exercici, vigilar amb els aires condicionáis a l'estiu i a l'hivern portar el coll abrigat. I
dormir molt també és important: com a mínim vuit hores. Això a mi m'encanta, per mi no hi ha cap problema.
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A l'hora d'estudiar cant tots dos heu optat per anar a Alemanya. Quin problema hi ha a Catalunya que us obligui 
a marxar a l'estranger?
A: - Primer, pel que fa a la llengua és molt interessant anar allá perqué és difícil i les composicions en alemany les has de 
saber pronunciar. I, a més, a Alemanya la cultura és el centre del país. Allá tothom sap tocar el piano i vas a l'opera en un dia 
laborable i és plena. També hi fa que els preus siguin més assequibles que aquí.
X: - I, les escoles de música són estatals, moltes coses están subvencionades, a més d'haver-hi una carrera propia de cant, 
mentre que aquí només és un cicle superior. A Alemanya, com aquí, també hi ha la cultura del fútbol, però potser està més 
equilibrada amb la música.

Aquesta disciplina que tenen els germánics per la música també es transmet a l'hora d'ensenyar-la?
A: - Sí, a Alemanya són molt més rigorosos. Quan entres a classe comences i no plegues fins que és l'hora en punt. I no ens 
en deixen passar ni una! Aquí dialogues amb el professor: "Qué tal, com estás? Com va tot...?".
X: - Són molt rigorosos a l'hora de llegir una partitura. I tot i que això et fa ser molt més meticulós i perfeccionista, també fa 
que a l'hora de cantar tots els alemanys ho facin igual. Aquí tenim una cultura on ens deixem portar per la música, podem 
allargar una nota si volem. Però a Alemanya es canta el que hi ha escrit.

I els públics: també reaccionen diferent en un país o en un altre?
X: - Els alemanys saben més qué van a veure i quan han d'aplaudir.
A: - A Catalunya el públic és més calorós i es deixa dominar més pels sentiments. Si el que cantes els emociona, aplaudeixen.
I aixó també s'agraeix.
X: - Sí, els alemanys són més freds... També es veu en les critiques, que normalment les claven. En canvi, aquí a vegades et 
preguntes: "però aquest senyor realment va estar al concert?".

Esteu acostumats a cantar en molts idiomes diferents. Però n'hi ha algún pel que tingueu debilitat?
X: - A mi m'agrada molt l'italià, però odio cantar en alemany perqué és un idioma pie de consonants. També el que em costa
molt és el catalá. És difícil perqué hi ha massa neutres i, a més, els gironins diem les as més tancades. En canvi, el castellò és 
més agradable de cantar perqué el color de la veu brilla més.

Hi ha algú amb qui us agradaría cantar especialment?
X: - Amb l'Alba.
A: - Amb en Xavier.

Que maco.
(riuen)
A: - Amb qualsevol d'aquestes cantants ¡mportants, com la Bartoli. Ara, que amb la Maria Callas...
X: - Sí, però amb aquesta ho tens difícil perqué ja està morta...

Abans de que s'obrin les cortines d'un escenari, teniu algún ritual que us porti sort per l'actuació?
X: - Jo el que faig és mirar-me al mirali i dir-me: "Oi que ho faràs bé, avui? Sí, no ho dubtis", i surto. Semblo una mica loco, 
però...

I funciona?
A vegades. (riu)

Heu dit que en aquesta professió un es planteja nous reptes contínuament. Quins són els projectes que teniu 
previstos de cares a aquesta temporada?
A: - El meu projecte més proper és fer una prova al gener per entrar a estudiar a la Universität de Berlín. Fins ara estava 
treballant amb una professora, però encara no estic dins el cercle. Per tant, estaré com a mínim quatre o cinc anys més a 
Alemanya.
X: - Dones jo, amb el germà de l'Alba, l'Andreu Vilar, estem preparant un concert de Nadal amb arpa i vibràfon. La idea és fer 
diferents ambients de Nadal d'Europa en una mateixa actuació, amb cangons franceses, germániques, italianes i catalanes. 
Actuarem en diverses poblacions d'arreu de Catalunya, entre les quals hi ha Anglés i Sant Gregori.
A: - 1 a Quart?
X: - A Quart... Podem posar-hi un interrogant.
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BORSA OS TRBBALL

Properament s'obrirà la convocatoria per cobrir les 
següents places laboráis al Ajuntament:

> Ordenança encarregat del pavelló.
> Educador/a llar d'infants per lactants.

Els veíns de Quart interessats poden presentar el 
currículum al Ajuntament, quan s'obri la convocatoria 
se'ls avisará personalment.
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A6 SMDA CULTURAL

Properament us enviarem més informació.

> 22 de novembre: Visita a TV3

> 7/8/9 de desembre: Fira de ia Terrissa

> 9 de desembre: Activitat dAnimado.
Concert de cobia Amoga.

> 4/5 de desembre: activitats per escoles: Conèixer e i mon de ia Terrissa.

> 8 de desembre: La cuina de ia terrissa amb Íes cuineres de Siis.

> 10 de desembre: Teatre; Cómica Vidaóe Joan Lluís Bozzo
Direcció de Pep Cruz. Companyia: Per-Versions

> 22 de desembre: Teatre; Pastorests cap a Betiem
Companyia: La Roda Produccions, direcció: Dani Cherta

> 31 de desembre: Sopar f i d'any.


